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II{TERPELACJA

W imieniu czlonk6w Spolecznej Komisji Mieszkaniowej zwracam sig do Pana

o zwigkszenie w tym roku bud2etowym irodk6w finansowych na diety czlonk6w komisji o

kwotg 28 tys. zl. Pozwoliioby to na podwyZszenie wysokoSci diety do kwoty 500 zl.

Dotychczasowa kwota zdaniem moim jako przewodnicz4cego Komisji Gospodarki Miej skiej

i Ochrony Srodowiska oraz wielu os6b zajmuj4cych sig problematykq mieszkaniow4 nie jest

adekwatna do wykonywanych przez czlonk6w SKM obowiqzk6w. Ich praca w spos6b

znacz4cy wspiera dzialania podejmowane przez wladze miasta w zakesie rozwi4zanta

problemu deficytu mieszkaniowego we Wloclawku. Zaanga2owanie, znajomo56 problematyki

oraz odpowiedzialnoSi czlonk6w komisji za wydawane opinig wymaga tak2e adekrvatnego

wynagrodzenia. Proszg o pozlty$ne rozpatrzenie mojej interpelacji.
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